
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  CELEBRADA  PEL  CONSELL DEL DISTRICTE
NORD EL DIA 6 DE MARÇ DE 2017.

NÚM. i Classe de Sessió: 1/2017. (Ordinària)   Dia i hora: 6/03/2017  a les 20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VOCALS

Regidors designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sra. Paz Beltrán Viciano Gruo Polítio Municipal Castelló en Moviment

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Ángel Jesús Bordanova Gimeno Gruo Municipal Ciudadanos-Castellón

Sr. Eduardo Castillo Andreu Gruo Municipal Castelló en Moviment

Veïns designats per l’Alcaldia  .  

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sr. Domingo Giménez Renau AAVV Segón Molí

Sra. Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sra. Marta Agut Andreu AAVV Tossal Gros

Representants de les AMPA

Sr. Miguel Ángel Huguet Gómez AMPA CEIP Tombatossals

Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada AMPA Castell Vell

Sra. Mª José Molinos Carceller AMPA Obispo Climent

Sra. Laura Rubert Avinent AMPA Isabel Ferrer

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero.
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NO ASSISTIXEN: Sra. Sara Usó Alía, Sr. Vicent Enric Sorribes Roig, Sr. Luis José Caballero
Guiral, Sr. Javier Marí Climent, Sr. Vicent Sales Mateu, Sr. Francisco Cabañero Catalán, Sr.
Romano Vellón Hornero, Sr. Pedro Asensio Carretero, Sr. Andrés Barberá Sastriques, Sr.
Antonio M. Mateu Ortí, Sr. Ismael Sancho Tomás.

Orde del dia. 

1º.- Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la  sessió del Consell del
Districte celebrada el dia 12 de desembre de 2016.

2º.- Acceptació canvi vocal representant de l’AAVV Tossal Gros.

3º.- Resolució de propostes.

4º.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Molí de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'00
hores del  dia  sis de  març de  dos  mil  dèsset, sota  la  presidència  de  l’Il·lm.  Senyor  Tinent
d’Alcalde,  Enric  Porcar  Mallén,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de
celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte  Nord, amb la meua assistència com a
Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el “quòrum” d’assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

Pren la paraula el Sr. President, tractant   els temes següents:  

1.- Facilita informació de la participació ciutadana a través de la pàgina web municipal,
en els pressupostos participatius i sol·licita un moviment conjunt en el Districte, per a recolzar la
proposta  de  l’AAVV  Tossal  Gros  de  derrocar  el  depòsit  d’aigua  existent en  una  parcel·la
dotacional en l’àmbit d’esta associació, que està en desús.

2.-  Sol·licita  un  moviment  veïnal  de  convivència  en  els  barris  i  que  es  proposen
propostes  pels assistents,  com per  exemple  una  jornada  de  visites  a  les  urbanitzacions  de
muntanya.

3.- Informa que per a enguany hi ha un xicoteta partida en els pressupostos municipals
per als Districtes, per la qual cosa conjuntament es decidirà com invertir estos diners amb el
consens de tots, sol·licita propostes per a la pròxima sessió.

Pren la paraula la Sra. Secretària, per a tractar els assumptes inclosos en l’orde del dia:

1.- Se n’adona del canvi del vocal representant de l’Associació de Veïns Tossal Gros,
anomenant a SRA Marta Agut Andreu com a vocal del Consell representant d’esta associació.

2.- Per no existir objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 12 de
desembre de 2016, per unanimitat s’acorda aprovar-la.

3.- En l’apartat de Resolució de Propostes, passa a enumerar les distintes contestacions
dels departaments corresponents.

4.- En precs i preguntes, s’indica:

Sra. Paz Beltrán Viciano

Presenta una proposta de pla d’inversions municipals bàsiques. Una vegada debatut pels
assistents, es decidix recolzar esta petició, sol·licitant que:

“S’elabore un Pla d’Inversions Municipals  Bàsiques,  a dos o tres anys vista,  en que es
detallen,  pressuposten  i  estudien  totes  estes  actuacions  fonamentals  que  es  vénen
reclamant  i  que es consideren drets bàsics de la  ciutadania:  il·luminació,  pavimentació i
accessibilitat.



Ajuntament de Castelló de la Plana
Que es comprometa a executar les actuacions arreplegues en este Pla, per mitjà de la seua
aprovació en el Ple Municipal.

Que una vegada  aprovat  este  Pla  d’Inversions,  este  tipus  d’actuacions,  queden  fora  de
l’àmbit dels pressupostos participatius”.

S’aporta a esta proposta que,  siga des del  Consell  on s’arrepleguen les necessitats del
districte,  presentant  en  la  pròxima  reunió  llistat  d’actuacions  que  seran  elevades  al
departament corresponent.

Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada

-Fa la  proposta que s’estudie la  instal·lació d’un pas elevat  que encreuament la Ronda
enfront del col·legi Elians, "Pont de la Romeria". Proposta recolzada per tots els presents.

Sr. Eduardo Castillo Andreu

-Se sol·licita que la targeta gratuïta per a l’autobús urbà es faça extensible als desempleats.

Sr.   Miguel Ángel Huguet Gómez  

- Denúncia que el camió de neteja d’aigua a pressió, en el carrer Enric Soler i Godes, realitza
una  operació  “marxa  arrere”  produint  una gran  molèstia  per  l’alarma  del  propi  vehicle.  Esta
maniobra no té cap sentit ja que pot accedir al vial per la direcció correcta. S’hauria de comunicar
a l’empresa i que es procedisca per a evitar sorolls innecessaris.

I  sent  les  20'30 hores de la data indicada en l’encapçalament,  per  no haver-hi  més
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretària done fe i,
perquè conste, alce la present acta.

Sig. Dolores Benítez Guerrero.                         Sig. Enric Porcar Mallen.
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